
1 
 

Protokół Nr II/2014 

 

z uroczystej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 15 grudnia  2014 roku 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 13
05

, a zakończyły o godz. 16
20

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia II Sesji IV kadencji Rady 

Powiatu w Myśliborzu zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu.  

  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 15 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Na sesji nieobecni radni: Arkadiusz Mazepa, Elżbieta Ligenza, Alicja Prill. Zygmunt 

Siarkiewicz.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że w związku ze złożoną rezygnacją radnego Wojciecha Czepułkowskiego 

oraz Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Szczecinie z dnia 9 grudnia 2014r.  

w skład Rady Powiatu w Myśliborzu wstąpił Jarosław Ostry - kandydat z listy Nr 12 KWW 

Nasz Powiat, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 16 listopada 2014 r. uzyskał 

kolejno największą liczbę głosów w okręgu wyborczym Nr 2 i nie utracił prawa 

wybieralności. 

Zgodnie z art. 20, ust 3 ustawy o samorządzie powiatowym radny nieobecny na pierwszej 

sesji Rady Powiatu oraz radny, który uzyskał mandat w czasie trwania kadencji składa 

ślubowanie na pierwszej sesji na której jest obecny. 

 

Wobec powyższego zaproponował wprowadzić do porządku sesji punkt: 2. Złożenie 

ślubowania. Numeracja kolejnych punktów w porządku ulegnie zmianie. 

 

Następnie przypomniał, że tryb zmian następuje zgodnie z § 26 ust. 5 Statutu, wobec tego 

poprosił Zarząd Powiatu o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku sesji 

przedmiotowego punktu. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że Zarząd Powiatu wyraża zgodę na wprowadzenie dodatkowego punktu do 

porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są inne pytania, bądź uwagi do porządku sesji? 

 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zmiany. 
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    Za wprowadzeniem do porządku sesji punkt 2. Złożenie ślubowania głosowało  

15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

            

 W wyniku głosowania do porządku sesji został wprowadzony punkt  

2. Złożenie ślubowania. 

         
Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzoną zmianą. 

 

Porządek obrad z wprowadzoną zmianą: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Złożenie ślubowania. 

3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i ustalenia 

składu osobowego. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, 

ustalenia liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego  

Rady Powiatu do podejmowania czynności w zakresie podróży służbowych 

Przewodniczącego Rady Powiatu. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Myśliborskiego. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wysokości obowiązujących w 2015 roku 

stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na 2014 rok. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

12. Zamknięcie obrad.  

 

 

Ad. 2 

Złożenie ślubowania. 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że zgodnie z art. 20, ustęp 3 ustawy o samorządzie powiatowym radny nieobecny 

na pierwszej sesji Rady Powiatu oraz radny, który uzyskał mandat w czasie trwania kadencji 

składa ślubowanie na pierwszej sesji na której jest obecny.  

W związku z tym poprosił Pana Jarosława Ostrego oraz wszystkich zebranych o powstanie. 

 

Kolejno po powtórzeniu roty ślubowania poprosił radnego Jarosława Ostrego o złożenie 

ślubowania poprzez wypowiedzenie słowa „ślubuję” z możliwością dodania zdania: 

„Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie odczytał rotę ślubowania: 
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„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji  

i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej” 

 

Radny Jarosław Ostry złożył ślubowanie. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

stwierdził, że radny Jarosław Ostry złożył ślubowanie i tym samym objął mandat radnego 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Poinformował, że od tej chwili Rada Powiatu w Myśliborzu liczy 19 radnych. 

 

 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do podjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej  

i ustalenia składu osobowego. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że zgodnie z art. 16 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji 

Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych 

pełniących funkcje Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczących Rady oraz Członków 

Zarządu.  

W związku z tym poprosił o składanie na ręce Przewodniczącego Rady informacji  

o utworzeniu klubów zgodnie z § 67 Statutu Powiatu Myśliborskiego.  

Następnie przekazał, że zgodnie z § 51 ust. 7 Statutu Powiatu Myśliborskiego – do Komisji 

Rewizyjnej Rada wybiera od 3 do 5 radnych, w tym jej Przewodniczącego, Zastępcę 

Przewodniczącego i Sekretarza Komisji. W związku z tym należy ustalić liczbę radnych 

Komisji Rewizyjnej.  

Kolejno zaproponował, aby w skład Komisji wchodziło 5 radnych.  

Następnie zapytał, czy są inne propozycje? 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem wniosku, aby liczba radnych Komisji Rewizyjnej liczyła 5 radnych 

głosowało 10 radnych, przeciw - 3 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu. 

W głosowaniu nie wziął udziału 1 radny. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

zauważył, że zgodnie ze Statutem radny obecny na sesji powinien brać udział w głosowaniu. 
 

Członek Zarządu - Andrzej Potyra 

zawnioskował, aby w skład Komisji wchodziło od 3 do 5 Członków, a nie obligatoryjnie 5 osób.  

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Wiśniak 

zauważył, że ze Statutu wynika, że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi od 3 do 5 Członków, 

dlatego też głosowanie jest bezprzedmiotowe. 
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik  

poprosił, aby głos w tym temacie zabrał radca prawny. 

 

Radca prawny - Eliza Szymańska 

zauważyła, że w Statucie Powiatu są uregulowane kwestie dotyczące  składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. Zapisy Statutu wskazują, że w skład Komisji wchodzi od 3 do 5 radnych. Dlatego też 

nie należy powielać tych zapisów.  

 

Radny Powiatu - Józef Getman 

zauważył, że Rada głosowała nad powołaniem Komisji Rewizyjnej w składzie 5-cio osobowym. Za 

takim wnioskiem głosowało 10 radnych. W związku z tym należy trzymać się zapisów Statutu  

i tego, co zostało przegłosowane. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że zgodnie ze Statutem w skład Komisji wchodzi od 3 do 5 Członków Komisji.  

Następnie poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Ostrego. 
 

Radny Powiatu - Jarosław Ostry 

wyraził zgodę na kandydowanie. 
 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

zgłosił kandydaturę radnej Urszuli Sawickiej. 

 

Radna Powiatu - Urszula Sawicka 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zgłosił kandydaturę radnego Roberta Dudka. 

 

Radny Powiatu - Ryszard Dudek 

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Wicestarosta Powiatu - Danuta Patkowska 

zgłosiła kandydaturę radnego Józefa Getmana. 

 

Radny Powiatu - Józef Getman 

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Zaproponował kandydaturę radnego Tomasz Jaremy. 

 

Radny Powiatu - Tomasz Jarema 

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są inne propozycje? 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

Za kandydaturą zamknięciem listy kandydatów głosowało 13 radnych, przeciw - 0, 2 

radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Radca prawny - Eliza Szymańska 

zauważyła, że proponowanie kandydatów powinno odbyć się ze wskazaniem funkcji  

w Komisji Rewizyjnej, ponieważ projekt uchwały zawiera te kwestie.    

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi Przewodniczący Komisji, zastępca 

Przewodniczącego i Sekretarz Komisji.   

Poprosił  radnych  o  zgłaszanie kandydatów  na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponował radnego Jarosława Ostrego. 

 

Radny Powiatu - Jarosław Ostry 

wyraził zgodę. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za kandydaturą radnego Jarosława Ostrego  na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został wybrany 

radny Jarosław Ostry. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił  radnych   o   zgłaszanie   kandydatów  na  Zastępcę   Przewodniczącego   Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

na  Zastępcę   Przewodniczącego   Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę radnej Urszuli 

Sawickiej. 

 

Radna Powiatu - Urszula Sawicka 

wyraziła zgodę. 
 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za kandydaturą radnej Urszuli Sawickiej na funkcję Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt się nie wstrzymał od głosu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została 

wybrana radna Urszula Sawicka. 
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Następnie: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na Sekretarza Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Rudnicki 

w związku z tym że na wstępie przegłosowany był wniosek, aby w skład Komisji wchodziło 5 

członków, zapytał, jak to się ma do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radca prawny - Eliza Szymańska 

przekazała, że Statut przewiduje, że skład Komisji wchodzi od 3 do 5 członków, jednak Rada 

Powiatu podjęła decyzję, aby w skład Komisji wchodziło 5 członków, dlatego też 

uzasadnione byłoby, aby procedować tak długo, aż tych pięciu członków zostałoby 

powołanych do składu Komisji.  

 

Wicestarosta Myśliborski - Danuta Patkowska  

zaproponowała, aby w obecnej sytuacji przegłosować wniosek, aby w skład Komisji 

Rewizyjnej wchodziło 3 Członków.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że rada Powiatu przegłosowała wniosek, aby w skład Komisji wchodziło 5 

Członków. Radni mieli możliwość zgłaszania kandydatów, jednak wyraziło zgodę tylko 

trzech kandydatów, natomiast pozostali nie wyrazili zgody, dlatego uzasadnione jest 

przegłosowanie wniosku Wicestarosty.  

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Wiśniak 

stwierdził, że jeśli w Statucie Powiatu jest zapis, że w skład komisji wchodzi od 3 do 5 

członków, to pierwsze głosowanie jest bezprzedmiotowe. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że każdy radny jest zobowiązany uczestniczyć w pracach Rady, która polega m.in. 

na pracach w Komisji. Stwierdził, że został przegłosowany przez Radę taki, a nie inny 

wniosek, aby nie ograniczać składu osobowego Komisji i aby każdy radny mógł pracować  

w Komisji Rewizyjnej. Ważne jest, aby w pracę komisji włączyła się również opozycja. 

Jednak zaproponowani radni nie wyrazili zgody na pracę w Komisji. 

W związku z tym zaproponował, aby przegłosować wniosek Wicestarosty. 

  

Za wnioskiem, aby w skład Komisji wchodziło 3 Członków głosowało 10 radnych, 

przeciw- 5 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

W wyniku głosowania Rada podjęła decyzję, że w skład Komisji wchodzi 3 Członków.  

 

Radny Powiatu - Józef Getman 

zauważył, że Statutu wskazuje, że Komisja Rewizyjna powołana jest w celu kontrolowania 

działalności Zarządu oraz powiatowych jednostek organizacyjnych Powiatu. Komisja 

rewizyjna kontroluje działalność Zarządu i powiatowych jednostek organizacyjnych Powiatu, 

biorąc pod uwagę kryteria: zgodności z prawem, celowości, rzetelności i gospodarności. 

Stwierdził, że Członek Zarządu powinien zaproponować radnym opozycyjnym, aby wystawili 

skład Komisji Rewizyjnej, jednak tak się nie stało, a i tak wiadomym jest, że nie zostałoby to 

przegłosowane z uwagi na większość koalicji.     
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Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że dobrą praktyką byłoby, gdy w skład Komisji wchodzili również radni 

opozycyjni. Jednak jeśli nie chcą pracować w Komisji i kontrolować decyzji podejmowanych 

przez siebie w poprzedniej kadencji, to jest to zrozumiałe. 

Dodał, że w poprzedniej kadencji zostało ograniczone prawo uczestnictwa w Komisji dla 

opozycji. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że radni opozycyjni mieli możliwość pracy w komisji, jednak nie wyrazili zgody. 

Następnie zauważył, że na funkcję Sekretarza Komisji zaproponowany został radny Mariusz 

Norsesowicz. W związku z tym zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

 

Radny Powiatu - Mariusz Norsesowicz 

wyraził zgody na kandydowanie. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za kandydaturą radnego Mariusza Norsesowicza na funkcję Sekretarza Komisji 

Rewizyjnej głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt się nie wstrzymał od głosu. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdził, że Sekretarzem Komisji Rewizyjnej został wybrany radny 

Mariusz Norsesowicz. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i ustalenia jej składu 

osobowego. 

 

Następnie zarządził głosowanie w/w projektu uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr II/7/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 15 grudnia 2014 roku  

w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i ustalenia składu osobowego została podjęta. 

(załącznik 3 do protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Przekazał, że w czasie przerwy zostanie rozdana radnym lista, na której znajdują się trzy 

pozycje z nazwami Komisji stałych Rady Powiatu. w związku z tym poprosił, aby radni 

wpisywali się na przedłożoną listę, wyrażając w ten sposób akces pracy w poszczególnych 

Komisjach.  

 

 

godz. 13.45 - Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

godz. 14.00 - wznowiono obrady. 
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Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Stałych Komisji Rady Powiatu, ustalenia liczby osób wchodzących w ich skład, 

przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował radnych, że w § l ust. 2 należy podać skład osobowy Komisji. Poprosił  

o zgłaszanie propozycji. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zaproponował, aby w skład Komisji wchodziło od 3 do 8 członków. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są inne propozycje? 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

 

Za przyjęciem wniosku, by liczba radnych Stałych Komisji Rady Powiatu liczyła od 3 

do 8 radnych głosowało 15 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdziła, że powyższy wniosek został przyjęty. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował radnych, że zgodnie z § 54 ust. 6 Statutu Powiatu Myśliborskiego - radny może 

być członkiem nie więcej niż 2 Komisji Stałych, a Przewodniczącym - tylko jednej Komisji 

Stałej. 

Ponadto poinformował, że zgodnie ze Statutem pracą Komisji kieruje Przewodniczący 

powoływany i odwoływany przez członków komisji w głosowaniu jawnym. Komisja może 

również powołać Wiceprzewodniczącego oraz Sekretarza Komisji. 

Następnie poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie zgłoszonych przez radnych 

propozycji do składu poszczególnych Komisji Stałych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Wiśniak  

przedstawił propozycję do składu osobowego Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego: 

- Mariusz Norsesowicz, 

- Andrzej Potyra, 

- Ferdynand Łukasik, 

- Wojciech Wojtkiewicz, 

- Andrzej Rudnicki, 

 

Kolejno przedstawił propozycję do składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa: 

- Tomasz Jarema, 

- Jarosław Ostry, 
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- Danuta Patkowska, 

- Ryszard Wiśniak,  

- Wioletta Drzewińska, 

- Józef Getman, 

- Robert Dudek, 

- Krzysztof Mrzygłód, 

- Wojciech Wojtkiewicz. 

 

Kolejno przedstawił propozycję do składu osobowego Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa:  

- Urszula Sawicka, 

- Elżbieta Ligenza, 

- Waldemar Pacewicz. 

 

Radny Powiatu - Józef Getman  

poprosił, aby został powtórzony skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa, ponieważ liczba członków wyniosła 9, a nie tak, jak zostało 

przegłosowane od 3 do 8 Członków.  

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

zauważył, że nie można zabraniać radnemu pracy w jakiejkolwiek Komisji. Jeśli został 

przegłosowany wniosek, że w skład komisji powinno wchodzić 8 radnych, a akces zgłosił 

więcej radnych, to pod głosowanie powinny zostać poddane poszczególne kandydatury i ten 

radny, który otrzyma najmniejsza liczbę głosów nie będzie członkiem tej Komisji.   

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Wiśniak 

zrezygnował z pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Drogownictwa, jednocześnie wyraził akces pracy w Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego.  

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zaproponował, aby z uwagi na zaistniałą sytuację przegłosować wniosek, aby w skład 

Komisji wchodziło do 3 do 9 radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

Przekazał, ze wniosek radnego Wojciecha Wojtkiewicza byłby zasadny, gdyby propozycja do 

składu Komisji wynosiła 9 radnych. Jednak z uwagi na fakt, iż radny Ryszard Wiśniak 

zrezygnował z pracy w jednej z Komisji na rzecz drugiej, taki wniosek pozostaje bezzasadny. 

W związku z tym poprosił radnego o wycofanie wniosku. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz   

wycofał wniosek. 

 

 

godz. 14.35 - na sesję przybyła radna Elżbieta Ligenza 

 

Stan radnych obecnych na sesji: 16. 

 

 

Następnie: 
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Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Poinformował, że w skład poszczególnych Stałych Komisji wchodzą następujący radni: 

 

1) Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

- Mariusz Norsesowicz, 

- Andrzej Potyra, 

- Ferdynand Łukasik, 

- Wojciech Wojtkiewicz, 

- Andrzej Rudnicki, 

- Ryszard Wiśniak.  

 

2) Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa: 

- Tomasz Jarema, 

- Jarosław Ostry, 

- Danuta Patkowska, 

- Wioletta Drzewińska, 

- Józef Getman, 

- Robert Dudek, 

- Krzysztof Mrzygłód, 

- Wojciech Wojtkiewicz. 

 

3) Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa:  

- Urszula Sawicka, 

- Elżbieta Ligenza, 

- Waldemar Pacewicz. 

 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało 16 radnych, przeciw - 0, nikt się nie 

wstrzymał. 

 

Uchwała Nr II/8/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 15 grudnia 2014 roku  

w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Powiatu, ustalenia liczby osób wchodzących 

w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego została podjęta. (załącznik 

Nr 4 do protokołu) 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego  

Rady Powiatu do podejmowania czynności w zakresie podróży służbowych 

Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zaproponował radnego Ryszarda Wiśniaka do podejmowania czynności w zakresie podróży 

służbowych Przewodniczącego Rady Powiatu. 



11 
 

Zapytał, czy są inne propozycje? 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady - Ryszard Wiśniak  

wyraził zgodę. 

 

Następnie: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 16 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/9/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie wskazania 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu do podejmowania czynności w zakresie podróży 

służbowych Przewodniczącego Rady Powiatu została podjęta. (załącznik Nr 5 do 

protokołu) 

 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że z uwagi na trudną sytuację finansową Powiatu Myśliborskiego oraz realizowany 

program naprawczy i potrzebę podejmowania kolejnych kroków w celu oszczędności, 

proponuje obniżyć wynagrodzenie Starosty o 10% w każdym elemencie składowym  

w porównaniu do wynagrodzenia Starosty w ubiegłej kadencji. 

Wynagrodzenie brutto będzie wynosiło 11.286 zł i będzie o 1.079 zł niższe od tego 

wypłacanego dotychczas.  

  

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że proponuje się następujące składniki wynagrodzenia: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5.400,00 zł (poprzednio było: 6.000 zł) 

2) dodatek funkcyjny w kwocie: 1.890,00 zł (poprzednio było 2.100 zł)   



12 
 

3) dodatek specjalny w wysokości 40 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego w kwocie: 2.916,00 zł, (poprzednio było 3.240 zł) 

4) ponadto Staroście przysługuje dodatek za wieloletnią pracę, nagrody jubileuszowe  

i inne świadczenia wynikające z właściwych przepisów w wysokości i na zasadach  

w nich określonych (1.080 zł) 

 

Radny Powiatu - Józef Getman 

zauważył, że kwoty które zaproponował Starosta różnią się od tych przedstawionych przez 

radnych opozycyjnych w poprzedniej kadencji, kiedy była dyskusja na temat zmniejszenia 

wynagrodzenia Starosty. Wnioskodawcami zmian byli wówczas radni w osobach: Ryszard 

Wiśniak, Danuta Patkowska, Tomasz Jarema i Wojciech Wojtkiewicz. Propozycja była taka, 

aby wynagrodzenie zasadnicze było w kwocie 4.500 zł. Stwierdził, że obecnie dobrze byłoby 

ustalić taką stawkę, którą w miarę sprawdzania pracy Starosty, sukcesywnie podnosić. 

Zauważył, że w opinii publicznej panuje sprzeciw w zakresie wynagrodzenia władz 

samorządowych na szczeblu gminnym i powiatowym, dlatego warto zastanowić się nad takim 

rozwiązaniem.    

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że jeszcze kilka miesięcy temu proponował, aby obniżyć pensję Starosty o 500 zł 

zasadniczego wynagrodzenia. Powiedział, że wypowiedź radnego Józefa Getmana 

wprowadza radnych oraz mieszkańców Powiatu Myśliborskiego w błąd. Powiat jest obecnie 

w programie naprawczym, a co za tym idzie nie będzie możliwości podnieść wynagrodzenia 

Staroście, jak i pracownikom. Zauważył, że w świetle tego jak pracował poprzedni Zarząd, że 

dzisiaj Powiat stoi na krawędzi wskaźnika zadłużenia i cały czas jest wyjaśniana kwestia 

płynności finansowej Powiatu, społeczeństwo Powiatu Myśliborskiego zostało narażone na 

wypłatę wysokich kwot z tytułu popełnionych błędów przez ówczesny Zarząd. Dla przykładu 

podał decyzję dotyczącą usunięcia drzew, a potem braku ich nasadzeń. Za błędy te należy 

zapłacić 238.000 zł. kolejno zauważył, że w skutek błędów i nie koordynowania projektu 

„Chcę być najlepszy w swoim zawodzie” firma wystąpiła o wypłatę odszkodowania  

w kwocie 235.000 zł. Na etapie negocjacji kwota ta zmalała do 125.000 zł. Kolejna firma 

zwróciła się o odszkodowanie w kwocie ponad 51.000 zł, co również będzie negocjowane. 

Kolejna sprawa dotyczy rozliczenia dotacji udzielonej przez Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego w związku z przejętymi zadaniami.  

Zauważył, że to Zarząd Powiatu IV kadencji tworząc Placówkę Opiekuńczo-Terapeutyczną 

spowodował, że w placówce tej na dzień dzisiejszy przebywa 2 dzieci, przy 18 etatach. 

Placówka została utworzona 15 października. W Powiatowej Palcówce typu interwencyjnego 

też jest tylko kilkoro dzieci i 14 etatów.  

Stwierdził, że ówczesny Zarząd i koalicja nie miała skrupułów, aby Starosta brał maksymalne 

wynagrodzenie. Obecny Starosta zaproponował o 10% obniżyć swoje wynagrodzenie. 

Zaproponował, aby przegłosować projekt uchwały ze stawkami, które zaproponował Starosta. 

 

Wicestarosta Myśliborski - Danuta Patkowska 

przekazała, że poprzednia koalicja rządząca bez skrupułów przyznała poprzedniemu Staroście 

najwyższe wynagrodzenie i trwała przy tym do ostatniego dnia pracy mimo, że opozycja 

pokazywała minusy i poważne potknięcia. Zauważyła, że opozycja powinna zawnioskować  

o obniżenie wynagrodzenia poprzedniego Starosty do minimalnego. Stwierdziła, że radny 

Józef Getman nie powinien zaczynać tak od początku, ponieważ opozycja na początku nie 

zgłaszała uwag i dała szanse wykazać się nowemu Staroście. Jednak poprzedni Starosta nie 

wykazał się, stąd był wniosek opozycji o obniżenie wynagrodzenia. 
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Radny Powiatu - Krzysztof Mrzygłód 

poprosił o przedstawienie widełek, w jakich mieści się wynagrodzenie Starosty? 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił, o udzielenie odpowiedzi radcę prawnego. 

 

Radca prawny - Eliza Szymańska 

poinformowała, że Rozporządzenie Rady Ministrów przewiduje, iż dla Starosty w powiecie, 

w którym zamieszkuje powyżej 60 tysięcy mieszkańców, a do 120 tysięcy mieszkańców 

wynagrodzenie kształtuje się od 4.500 zł do 6,000 zł. 

 

Sekretarz Powiatu - Barbara Krakowska-Petruk 

poinformowała, że maksymalny dodatek funkcyjny w tej grupie wynosi do 2.100 zł. Dodatek 

stażowy potwierdzony jest świadectwami pracy. Jeżeli chodzi o dodatek specjalny jest to 

maksymalnie 40% zasadniczego wynagrodzenia. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zamknięciem dyskusji.  

 

Za zamknięciem dyskusji w przedmiotowym punkcie głosowało 14 radnych, przeciw - 

0, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że radny Józef Getman nie złożył wniosku formalnego, w związku z tym nie będą 

głosowane żadne zmiany do projektu uchwały.  

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Myśliborskiego i zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 14 radnych, przeciw – 0,                      

2 radnych wstrzymało się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/10/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania radnych do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

 

Radny Powiatu - Mariusz Norsesowicz 

zaproponował kandydaturę radnego Roberta Dudka. Dodał, że stanowisko, które zajmuje 

radny i wiedza jaką posiada z pewnością pozwoli mu na owocną pracę w Komisji.  

 

Radny Powiatu - Robert Dudek 

wyraził zgodę na pracę w Komisji. 
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Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz  

zaproponował kandydaturę radnego Krzysztofa Mrzygłóda. 

 

Radny Powiatu - Krzysztof Mrzygłód 

wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są inne propozycje? 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

Za zamknięciem listy kandydatów głosowało 16 radnych, przeciw - 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zgłoszonych kandydatur. 

 

Za kandydaturą radnego Roberta Dudka głosowało – 15 radnych, przeciw – 0,  

1 radny wstrzymał się od głosu.   

 

Kolejno: 

 

Za kandydaturą radnego Krzysztofa Mrzygłóda głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, 

1 radny wstrzymało się od głosu.   

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Kolejno zapytał, czy pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 16 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/11/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie delegowania radnych do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została podjęta. (załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

ogłosił 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się poszczególnych Komisji oraz 

wyboru Przewodniczących i Wiceprzewodniczących tych Komisji.  

Zauważył, że § 60 Statutu stanowi, że pracą Komisji kieruje Przewodniczący powołany i 

odwołany przez Członków Komisji w głosowaniu jawnym. Komisja może również ze swego 

grona powołać Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji.  
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Radca prawny - Eliza Szymańska  

zauważyła, że § 60 ust. 3 Statutu stanowi, że pracą Komisji kieruje Przewodniczący powołany 

i odwołany przez Członków Komisji w głosowaniu jawnym. Komisja może również ze swego 

grona powołać Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji. Są tu tylko i wyłącznie 

kompetencje Komisji. 

 

 

godz. 15.20 - Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 

 

godz. 15.35 - wznowiono obrady 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wysokości obowiązujących w 2015 roku 

stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rady Powiatu - Krzysztof Mrzygłód   
zapytał, jak kształtują się stawki w porównaniu do roku ubiegłego? 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Robert Petruk 

poinformował, że na rok 2015 stawki zostały zaproponowane w wysokości maksymalnych 

stawek,  jakie zostały przewidziane przez Ministra Finansów. Przekazał, że w porównaniu do 

roku ubiegłego stawki są wyższe o 1 zł. 

 

Rady Powiatu - Krzysztof Mrzygłód   
zapytał, czym jest to uzasadnione? 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Robert Petruk 
stwierdził, że wynika to m.in. z faktu, że duże koszty ponoszą podmioty, które prowadzą tego 

typu parkingi. Zauważył, że jak będą zawierane nowe umowy na świadczenie tych usług, to 

będą one wyższe niż proponowane. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

zapytał, jakie wpływy z tego tytułu ma budżetu Powiatu Myśliborskiego?  

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji – Robert Petruk 

poinformował, że obecnie wydano 6.435 zł z tytułu przechowywania pojazdów na 

parkingach, zaś dochody wyniosły 4.832 zł. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

zauważył, że nie jest to ani podatek i ani też to co obciąża budżet przeciętnego obywatela. 

Stwierdził, ze jest to opłata przede wszystkim dla osób, które pozostawiając własne 

samochody i nie martwią się o to co się z nimi stanie. Samochody przeszkadzają w ruchu 

drogowym, dlatego też wskazane jest uchwalanie najwyższych stawek, które proponuje 

Ministerstwo.    
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/12/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie wysokości 

obowiązujących w 2015 roku stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów została podjęta. (załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/13/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie statków i innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 9 

do protokołu) 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2014 rok. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że dnia 12 grudnia br. dostarczono do Biura Obsługi Rady i Zarządu 

przedmiotowy projekt uchwały wygenerowany w programie LEGISLATOR i pod głosowanie 

zostanie poddany właśnie ten projekt uchwały.  

Następnie poprosił Skarbnika o potwierdzenie, że przedstawiony projekt nie różni się treścią 

od tego dostarczonego radnym. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Rudnicki 

zawnioskował, aby nie odczytywać projektu uchwały. 
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Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

  

Za wnioskiem radnego głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.   

 

Następnie: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 0,  

1 radny wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/14/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2014 rok została podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radny Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

zauważył, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie zakłada zmiany w planie 

wieloletnim. W związku z tym zapytał, jakie są założenia planu wieloletniego i gdzie może 

znaleźć wskazania do niego?  

Zauważył, że ujęty był w planie wieloletnim remont drogi, a na chwilę obecną już tej 

inwestycji nie ma. 

Zwrócił uwagę na to, że Rada powinna budować plan w odniesieniu do pewnych przesłanek i 

potrzeb. Rada Powiatu powinna współpracować z poszczególnymi gminami i powinna 

tworzyć politykę rozwoju dla całego obszaru. Poprosił, aby w prognozie umieszczać rzeczy, 

które będą stabilne. Zapytał, jaka jest wizja i kierunki rozwoju Powiatu.  

Poinformował, że dokonał analizy poszczególnych liczb zawartych w prognozie, z których 

wynika, że są one dopasowywane do prognozy, ale nie przedstawiają wizji radnych. Po 

względem matematycznym jest zgodność, natomiast nie ma wskazanego żadnego kierunku 

działania. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

zgłosiła do Przewodniczącego Rady Powiatu propozycję dotyczącą zorganizowania szkolenia 

na temat budżetu, konstrukcji budżetu oraz wieloletniej prognozy finansowej. Stwierdziła, że 

podstawy tworzenia tych dokumentów będą pomocne na całą V kadencję Rady Powiatu.  
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Przewodniczący Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

poinformował Wicestarostę o konieczności złożenia przedmiotowego wniosku na piśmie. 

Przekazał również, że w I półroczu kadencji jest możliwość przeprowadzenia szkolenia dla 

radnych przy udziale fachowców z tej dziedziny wiedzy. Zaznaczył, że radny Mariusz 

Norsesowicz dysponuje bardzo dobrymi kontaktami m.in. z prof. Lubińską. Tak więc 

wszystko jest do zorganizowania. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że radny Krzysztof Mrzygłód podczas swojego wystąpienia wskazał na pewne 

przesłanie, aby wypracować jakiś wspólny program działania, który miałby później 

odzwierciedlenie właśnie w tego typu projektach uchwał, tak, aby nie zmieniać ciągle tej 

wieloletniej prognozy finansowej. Zaproponował, aby Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na jednym z posiedzeń Komisji zorganizował debatę na 

ten temat, o której zaproszeni byliby wszyscy radni. Następnie zgodził się z radnym 

Krzysztofem Mrzygłódem, że w wieloletniej prognozie finansowej powinno być jak najmniej 

zmian. Przekazał, że często wynikają one z niezrealizowanych przez Radę zadań. Stwierdził, 

że raz podjęte decyzje przez Radę, co do kompleksowego rozwiązywania problemów, nie 

powinny być od razu zmieniane przez kolejną koalicję.   

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

stwierdził, że w kraju, co cztery lata obywają się wybory i wybierana jest nowa władza.  

Dlatego wieloletnia prognoza finansowa nie jest takim dokumentem, który musi być sprawnie 

realizowany. Wszystko zależy od układów, wygranych czy ewentualnie wizji Rada na temat 

rozwoju Powiatu Myśliborskiego. Zauważył, że radni danej kadencji decydują o sprawach, 

które są priorytetem. Zaznaczył, że Rada posiada określoną wizję na najbliższe ponad 100 lat 

odnośnie tego co trzeba zrobić i kiedy zrobić. Rada dysponuje wiedzą na temat wyglądu 

określonych dróg. Powiat posiada ponad 400 km dróg,  a środków finansowych praktycznie 

żadnych. Ponadto podkreślił rolę projektów unijnych, dzięki którym udaje się  wiele osiągnąć 

w tej dziedzinie. A budżet Powiatu przeznaczony na remonty dróg jest bardzo ograniczony.  

 

Radny Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 

zaproponował, aby Rada Powiatu podążała w konkretnym kierunku, współpracując przy tym 

z poszczególnymi Gminami Powiatu Myśliborskiego. Stwierdził, że wykonanie 16 km drogi, 

która nie łączy się z żadną miejscowością mija się z celem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w w/w sprawie głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.   

  

Uchwała Nr II/15/2014 z dnia 15 grudnia 2014 roku zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2014-2027 została podjęta. (załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że z uwagi na rozpoczęcie V kadencji Rady Powiatu w Myśliborzu zostały dla 
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radnych przekazane 2 egzemplarze druków oświadczeń majątkowych celem realizacji 

obowiązku wynikającego z treści art. 25 c ust. 4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2013 r. poz. 595 ze zm.), dotyczącym składania 

pierwszych oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  

Do pierwszego oświadczenia majątkowego radny jest obowiązany dołączyć informację  

o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem 

mienia powiatu, w którym uzyskał mandat, jeżeli taką działalność prowadził przed dniem 

wyboru. 

Niniejsze oświadczenia należy złożyć do Starostwa Powiatowego w terminie do dnia  

31 grudnia 2014 roku. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Rudnicki 

zapytał na jaki dzień składa się oświadczenie majątkowe? 

 

Radca prawny - Eliza Szymańska 

zauważyła, że należy rozróżnić dwie kwestie. Pierwsza dotyczy kwestii stanu majątkowego,  

z którego radni muszą złożyć oświadczenie i druga to idea złożenia oświadczenia. Stan 

majątkowy nie wymaga ślubowania radnego, bo z tą datą stali się nimi i w tym momencie 

obowiązek ustawowy uległ zaktualizowaniu. Natomiast zwróciła uwagę, żeby nie podpisywać 

oświadczenia z datą 1 grudnia, ponieważ radni nie składali tego oświadczenia właśnie w tym 

dniu. Oświadczenie powinno być opatrzona  datą inną niż  dnia 1 grudnia, zaś stan majątkowy 

powinien być określony na dzień 1 grudnia. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

złożył wszystkim mieszkańcom Powiatu Myśliborskiego życzenia świąteczne. 

Następnie poprosił Wiceprzewodniczących Rady Powiatu o rozdanie wszystkim zebranym 

opłatka. 

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Janowicz 

również dołączył się do życzeń świątecznych. 

 

 

Ad. 12    

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął II sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z II sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 15 grudnia 2014r. 

stanowi załącznik nr 12  do Protokołu.  

 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Gembiak 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Ferdynand Łukasik 

 


